

Bulletin of Eastern-Taiwan Special Education
 Volume XXIII
 Table of Contents

1.The Study of Transition Skills and Related Influencing Factors for Elementary School Students with Disabilities	Chu-Fen Hsu, Ming-Chuan Wang	1
2.Effectiveness of Kinect Technology on Traffic Safety Skills for Students with Intellectual Disability	Shu-Hsin Lee, Ju-Ying Chang	27
3.Investigating the Operating Performance of Three Pointing Devices for Augmentative and Alternative Communication on Students with Cerebral Palsy	Ke-Han Chen, Ming-Chung Chen	47
4.A Study on Professional Growth Needs of Special Education Diagnosticians in Kaohsiung City	Ming-Chuan Wang, Ya-Wen Chang	71
5.The Comparative Study of the Acceptance Attitudes to Students with Disabilities of Elementary School Teachers on Both Sides of the Taiwan Straits—Taitung county and Zhanjiang City as Examples	Yung-yi Wu, Ming-Chen Wang, Hsi-Wu Liu	95
6.The Implementation of 12-years Education Curriculum Guide: A Survey of Special Education Teachers in Pilot Schools	Chia-Chi Shih, Shu-Hsuan Kung, Hsiu-Fen Chen	117

Published by
 Department of Special Education & Special Education Center

National Taitung University
 National Dong Hwa University

December, 2020



東臺灣特殊教育學報

第二十三期

國立臺東大學
 國立東華大學
 特殊教育學系、
 特殊教育中心
 印行

東臺灣特殊教育學報

第二十三期

目錄

1.國小身心障礙學生轉銜能力現況及其相關影響因素之研究	許珠芬、王明泉	1
2.體感科技輔助教學對智能障礙學生交通安全技能之成效	李書忻、張茹茵	27
3.三種電腦化輔助溝通系統替代性點選設備的操作表現：以腦性麻痺學生為對象	陳科含、陳明聰	47
4. 高雄市特殊教育心理評量人員專業成長需求之研究	王明泉、張雅雯	71
5.海峽兩岸國小教師對身心障礙學生接納態度之比較研究—以臺東、湛江為例	吳永怡、王明泉、劉錫吾	95
6.國小階段特殊教育教師試行十二年國教課綱特殊需求領域課程綱要之現況調查研究	施家琪、孔淑萱、陳秀芬	117

國立臺東大學
 國立東華大學
 特殊教育學系、中心 印行

中華民國一〇九年十二月